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螺纹适配器 GRAS RA0076 是在RA0075 NBS 9-a 耦合器中安装1" 或1/2" 传声器时使用的螺纹适配器。对

于1/2" 传声器，还需要RA0077 1/2"-1"耦合器适配器。
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GRAS RA0076 是一款螺纹适配器，用于在 RA0075 NBS 9-A 耦合腔中安装 1″ 或 1/2″ 传

声器。在安装 1/2″ 传声器的情况下，还需要使用 RA0077 1/2″ - 1″ 耦合腔适配器。

质量与质保
GRAS 配件由不锈钢、合金和高品质复合材料制成。在正确使用的前提下，这些产品享有2年质保。

对于电池、线材和防风罩等消耗品，我们提供6个月的保修期。
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Polarization/Connection 200 V / Traditional

Coupler volume mm³ 0.4 ccm

CE/RoHS compliant/WEEE registered Yes/Yes/Yes

GRAS Sound & Vibration 保留更改规格和配件的权利，恕不另行通知。
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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